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Aan:   College van burgemeester en wethouders, gemeente Maastricht 

Onderwerp:  Pop-up Skate Café  

 

   23 november 2017, Maastricht 

 

Geacht college,  

 
Sinds de oprichting van het Pop-up Skate café aan de Fort Willemweg 41 twee jaar geleden heeft het initiatief 
zich ontwikkeld als een volwaardige broedplaats waar de enige indoor Skate-faciliteit in Maastricht gecombineerd 
wordt met skate lessen voor kinderen en een veelheid van culturele activiteiten.  
De PvdA-fractie heeft begrepen dat het initiatief in februari 2018 uit de loods moet vertrekken, maar dat er nog 
geen nieuwe locatie is gevonden voor het initiatief. Het zou volgens ons zonde zijn als hierdoor het initiatief 
beëindigd moet worden. Tegelijkertijd is het ons onduidelijk of het gebied na februari 2018 direct nodig is voor de 
herontwikkeling t.b.v. de 2

e
 fase PDV.  

De PvdA vindt het onwenselijk als het initiatief moet stoppen, terwijl het gebied nog niet nodig is voor de verdere 
herontwikkeling. Eerder moest de Mandril vertrekken op de Boschstraat, terwijl pas jaren later het gebouw nodig 
was voor de verbouwing van de Muziekgieterij.  Een herhaling van een dergelijke situatie vindt de PvdA 
ongewenst.  
Daarnaast heeft de gemeenteraad 27 juni 2017 m.b.t. het Landbouwbelang besloten dat de culturele broedplaats 
kan blijven tot de herontwikkeling van het gebied daadwerkelijk begint. Wij vinden dat dit ook voor het Skate café 
hoort te gelden.   
De PvdA-fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Klopt het dat het Pop-up Skate café in februari 2018 moet vertrekken uit de loods aan de Fort Willemweg 
41? Zo ja, waarom? Zo nee, tot wanneer kan het initiatief dan wel in de loods blijven? 

2. Bent u het met ons eens dat broedplaatsen zoals het Pop-up Skate café een toegevoegde waarde 
hebben voor de stad? Zo ja, op welke wijze faciliteert u het Pop-up Skate café nu en in de toekomst? 

3. Wanneer wordt het gebied ontwikkeld t.b.v. de beoogde PDV-locatie? Hoeveel voorbereidingstijd is er 
nodig voor herontwikkeling van het terrein? 

4. Wanneer is de sloop van de loods aan de Fort Willemweg 41 voorzien? Waarom is dit moment gekozen 
voor de sloop? 

5. Is het mogelijk om een sloop tot een later moment uit te stellen, zodat het Pop-up Skate Café meer tijd 
heeft voor het vinden van een nieuwe locatie? Zo ja, hoe lang? Zo nee, waarom niet? 

 
 
Met vriendelijke groeten,  
 
Antoine van Lune  


